







**⑤** 6743 3557 **f** ⊙ ymcacoc

**2783 3501** 

開課日期:詳見書院網站 https://coc.cymca.edu.hk 或掃瞄QR Code

23 Waterloo Road, Kowloon (Exit A2, MTR Yaumatei Station) 九龍窩打老道23號 (港鐵油麻地站A2出口)

info coc@coc.cymca.edu.hk





本課程教授不同國家甜品及烘焙製作。課堂實踐與理論並重,不但可加深學員對烘焙及甜品製作的了解還可強化相關專業技巧。學員可選讀個別單元, 完成所有單元可獲發課程證書。

## 課程特色

- 由經驗導師團隊教授
- 配置專業廚藝及餐飲訓練中心、專業烘焙製作 儀器及設備
- 學員完成整個「國際甜品及烘焙證書」課程及 達到課程要求的學員,可分別獲青年會專業書 院《完成證書》乙張
- 本課程獲英國新特蘭大學香港分校認可,獲發 「國際甜品及烘焙證書」之學員可申請由英國 新特蘭大學香港分校頒發之《完成證書》 (證書申請費用由學員支付)

## 歡迎任何人士報讀

註:必須在指定學期內完成所有單元

圖片只供參考

An opportunity for you to experience international pastry and bread making skills. The workshops offer learning and practical platform for those interested in pastry and bread making skills. Participants will be awarded with relevant certificates after completing all modules. Modules can be applied individually.

## **Course Features**

- Unique courses where you can experience international art of pastry and bread making skills
- Taught by experienced instructors and guest chefs
- Well-equipped facilities including professional training kitchen and restaurant
- Participants will be awarded with "Certificate in International Pastry and Bakery" by YMCA College of Careers upon the completion of the course which fulfills the requirements
- Participants can apply for certificate awarded by the University of Sunderland in Hong Kong upon the completion of the course which fulfills the requirements (Application fee will be applied)

Registration is open to all.

Remark: All modules must be completed within the designated semester.